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GL, Gerwi Temmink, over brief GS van 17 mei 2022 over Kaderbrief 2023 IPO-BIJ12 – 154970, 
agendapunt 3.1.1 
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Kaderbrief IPO BIJ12 en bijlage met uitwerkingen 

BIJ12 krijgt meer taken. Stikstof wordt overgeheveld, maar zijn gaan voor 
alle programma's ook meer data verzamelen en het personeel wordt anders 
georganiseerd.  

 
 

1. Waar moeten wij dan aan denken? Een flexibele schil? Of moeten we 
rekening houden met dat er de komende jaren vraag zal zijn naar meer 
personeel omdat daar vraag naar is vanuit de diverse programma's/grote 
maatschappelijke opgaven? 

Provincies hebben vanuit hun bestuursrechtelijke rol te maken met 
dezelfde opdrachten, uitvoeringsregelingen en vraagstukken. Regionaal 
kunnen daar accent-verschillen in inhoud (b.v. andere veroorzakerbron 
stikstof) of in bestuurlijke keuzes in bestaan (denk aan coalitie-
akkoorden). 
Daar waar de benodigde aanpak van vraagstukken duidelijke 
overeenkomsten heeft, is het zinvol om te kijken naar interprovinciale 
samenwerking. Deze gezamenlijke uitvoeringsvraagstukken die 
neergelegd worden bij BIJ12 gaan vergezeld met middelen zoals in de 
voorjaarsnota 2022 van het IPO terug te lezen valt, om deze uitvoering 
door BIJ12 in te laten vullen. In de BIJ12 begroting 2023 ev. Valt terug te 
lezen hoe de gezamenlijke vraagstukken zijn effect kennen op de 
benodigde capaciteit bij BIJ12. Door overeenkomstige vraagstukken 
middels interprovinciale samenwerking op te pakken worden 
maatschappelijke middelen efficiënt besteed (niet meermaals) en 
inhoudelijke slagkracht kan worden gevonden door krachten te bundelen. 
BIJ12 kan daarin de partij zijn waarbinnen die bundeling plaats vindt; 
vergelijkbaar met bij voorbeeld VNG-Realisatie van de Vereniging van 
Nederlandse Gemeenten.. 

2. Verder gaat BIJ12 dus functioneren als verzamelaar van data. Good 
practices. Maar vooral ook digitale data waar provincies hun beleid op 
kunnen baseren. In het kader van Open Overheid daarover ook enkele 
vragen. Hoe transparant wordt die databank? Hoe zit het met evt. 
privacy? En de veiligheid? Wie krijgen toegang tot die gegevens? Indien 
inderdaad gewerkt gaat worden volgens de richtlijnen van de Open 

Het is van belang dat de gebundelde activiteit (en daarmee mogelijke data 
vergaring, opslag, verwerking en ontsluiting) een doelbinding heeft met 
een opdracht die aan de bestuurslaag provincies is opgedragen én dat de 
uitvoering op zo’n manier gebeurt dat voldaan wordt aan wettelijke eisen 
en aan (af te spreken) kwaliteitseisen. 
Dat betekent dat er steeds (en vóóraf) in de opdrachtformulering een toets 
op doelbinding en op proportionaliteit van data-vergaring zal gebeuren 
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Overheid: wanneer anderen gebruik willen maken van die informatie, is 
dat dan gratis of wordt daar iets voor gevraagd? 

 

(leggen we niet meer vast dan nodig?), op eisen van informatieveiligheid 
en dat er strikt toegezien wordt op openheid van data. Als betreffende 
data niet open zijn, dan mogen de data uitsluitend toegankelijk zijn, via 
autorisatie, voor personen die vanuit hun taak inzage in die data mogen 
hebben. 

 
 

3. Tot slot nog een technische vraag over de verantwoording. Op blz. 18-20 
wordt uitgelegd dat er structureel meer geld uitgetrokken wordt t.b.v. de 
landbouw en stikstof. Wordt er in dat verband ook structureel extra geld 
uitgetrokken voor natuur en stikstof? Immers de ontwikkeling en 
instandhouding van natuur wordt belemmerd door die stikstofdepositie. 
Zo ja, waar kunnen we dat vinden? En zo nee, waarom niet (gezien 
dat hoofddoel  van de stikstofproblematiek)? 

 

De stikstofproblematiek gaat natuurlijk helemaal over achteruitgang een 
herstel van de natuur. Dus daar waar stikstof staat kunt u ook natuur 
lezen. 

 

 
 


